
MÖTESPROTOKOLL
Mötesdatum
2020-03-10

Kommunala Pensionärsrådet

Sekreterare .................................................
Sara Lall

Ordförande ................................................       ……………………………………….
Gunnel Johansson (S)

Underskrifter

Justerande ................................................       ……………………………………….
Desirée Hultberg (SPF 
Seniorerna Drängsered)

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunala Pensionärsrådet
Sammanträdesdatum 2020-03-10
Datum för anslags 
uppsättande

Datum för anslags 
nedtagande

Förvaringsplats för 
protokollet

Kommunhuset

.................................................Underskrift

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Räddningstjänsten, Verkstadsgatan 1 Hyltebruk kl. 15:00-17:15

Beslutande ledamöter Gunnel Johansson (S) (ordförande), Svetlana Svensson (V), Ann-Marie 
Alfredsson (PRO Rydöbruk) §§1-4, Kenneth Andersson (PRO Torup), Ebba 
Antonsson (SPF Seniorerna Långaryd-Landeryd), Desirée Hultberg (SPF 
Seniorerna Drängsered), Sol-Britt Persson (PRO Hyltebruk) §§1-3, Christer 
Danielsson (SPF Seniorerna Unnaryd-Jälluntofta), Per-Åke Eriksson (V)

Ej tjänstgörande ersättare Ann-Kristin Petersson (SPF Seniorerna Unnaryd-Jälluntofta)
Asta Persson (SPF Seniorerna Drängsered)

Övriga närvarande Berit Winbladh (omsorgschef)
Emma Nilsson (kvalitetsutvecklare)
Sara Lall (sekreterare)
Sophia Lehnberg (MAS) §§1-3
Charlotte Edvinsson (enhetschef)

Utses att justera Desirée Hultberg (SPF Seniorerna Drängsered)

Justeringens plats och tid

Protokollet omfattar §§1-6
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ÄRENDELISTA
§1 Godkännande av ärendelista och val av justerare

§2 Protokoll från föregående möte (KPR)

§3 Information 2020

§4 Uppföljning och redovisning ekonomi/kvalitet 2019 - bokslut

§5 Remiss Bostadsförsörjningsprogram

§6 Övriga ärenden 2020
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§1

Godkännande av ärendelista och val av justerare 
(2020 ON0016)

Beslut
Kommunala pensionärsrådet godkänner ärendelistan och väljer Desirée Hultberg (SPF 
Seniorerna Drängsered) att tillsammans med ordföranden Gunnel Johansson (S) justera 
protokollet.
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§2

Protokoll från föregående möte (KPR) 
(2020 ON0013)

Beslut
Kommunala pensionärsrådet har inga synpunkter på protokoll från föregående möte och 
lägger det till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 Protokoll KPR 2019-11-27 justerat
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§3

Information 2020 
(2020 ON0003)

Beslut
Kommunala pensionärsrådet har tagit del av informationen.

Beskrivning av ärendet
Information om fixartjänsten
Jonas Aronsson från Räddningstjänsten berättar lite om kommunens fixartjänst. Man debiterar 
80 kr/timme och kan hjälpa till med praktiska saker som inte kräver fackmannakunskap. 
 
Information om kvalitetsberättelsen
Emma Nilsson, kvalitetsutvecklare, föredrar omsorgsnämndens kvalitetsberättelse 2019. 
Enligt föreskriften om ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete (SOSFS: 2011:9) bör 
den som bedriver socialtjänst och/eller verksamhet enligt lagen om stöd till vissa 
funktionshindrade (LSS) årligen upprätta en sammanhållen kvalitetsberättelse.
Syftet med kvalitetsberättelsen är att beskriva vad som har skett inom kvalitetsområdet under 
det gångna året som i ett led i att uppfylla föreskriften om systematiskt kvalitetsarbete 
(SOSFS 2011:9). I kvalitetsberättelsen framgår också vilka åtgärder som har vidtagits för att 
förbättra verksamhetens kvalitet, vilka resultat som uppnåtts under 2019, samt vilka insatser 
som planeras för 2020.
 
Information om patientsäkerhetsberättelsen
Sophia Lehnberg, medicinskt ansvarig sjuksköterska, föredrar omsorgsnämndens 
patientsäkerhetsberättelse för 2019. Patientsäkerhetsberättelsen beskriver hur vårdgivaren 
under föregående år arbetat för att identifiera, analysera och minska riskerna i vården. 
Patientsäkerhetsberättelsen ska även redogöra för resultat som uppnåtts under föregående år.
Den största satsningen har varit införandet av APPVA- digital signering av utförda hälso- och 
sjukvårdsinsatser. Det har inneburit merarbete i början, men också möjlighet att följa 
verksamhetens kvalitet och rikta åtgärder där det behövs. Utveckling av verksamheten 
kommer att ske med hjälp av APPVA de kommande åren och den typen av digitalisering 
kommer att utvecklas brett inom både vård och omsorg.
 
Sammanställning önskemål och förbättringar - KPR
Förslag och önskemål tas med i den vidare planeringen för KPRs möten. 
 
 
 

Handlingar i ärendet
 Tjänsteskrivelse - Information KPR mars 2020
 Patientsäkerhetsberättelse 2019
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 Kvalitetsberättelse omsorgsnämnden 2019
 Datum KPR 2020
 Sammanställning önskemål KPR 2020
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§4

Uppföljning och redovisning ekonomi/kvalitet 2019 - bokslut 
(2019 ON0001)

Beslut
Kommunala pensionärsrådet har tagit del av bokslut för omsorgsnämnden 2019.

Handlingar i ärendet
 ON Bokslut verksamhetsberättelse 2019
 §11 ON Uppföljning och redovisning ekonomi/kvalitet 2019 - Bokslut
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§5

Remiss Bostadsförsörjningsprogram 
(2020 ON0033)

Beslut
Pensionärsföreningarna redovisar sitt remissvar och kommunala pensionärsrådet beslutar att 
skicka det vidare till kommunledningskontoret.
 
 
 

Beskrivning av ärendet
Remissvar angående Bostadsförsörjningsprogram

Vi tackar för att vi nu fått gehör för våra synpunkter om att få bli mer involverade i att lämna 
synpunkter, och har nedan sammanställt dessa:
Att bostadssituationen är besvärande för både äldre och yngre boende i Hylte Kommun är helt 
rätt i utredningen. Någon form av ”bostadsväxling” bör kunna ske om fler hyresbostäder 
byggs dit äldre kan flytta från sina hus och på det sättet växla bostad med yngre. Efter att våra 
organisationer deltagit i Trygghetsboende-utredning och i Äldregruppen (2016) och där 
framfört åsikter angående boendeformer och annat, finner vi det märkligt att inget av detta 
omnämns i det remissvar som ON avgivit den 2019-11-21.
 
Se nedan utdrag från summeringen från Äldregruppen:
Boende för äldre
Kommande behov
Kommunen har 123 platser på särskilt boende. Dessa platser utnyttjas nästintill konstant. 
(beläggning runt 98-99%)
Man kan se ett stigande krav från de kommande äldre-äldre vad avser standard men också 
ökande kulturella och språkliga skillnader.

Grupp för äldrefrågor ser ett behov av olika boenden för äldre i Hylte kommun 
Dessa bostäder ska vara placerade i centralorterna, nära till service och ge utrymme för 
naturliga mötesplatser för äldre i anslutning till sitt boende.  
En långsiktig plan bör snarast tas fram angående behovet av olika boendeformer. (eget 
boende, mellan-boende, trygghetsboende och särskilda boenden)
 
Konkreta synpunkter på utredningen:
Sidan 34. Bostadsmarknaden för olika grupper.
7.3. Vi anser att Äldre i behov av särskilt boende ej är i Balans. Detta då boenden har en 
konstant beläggning på 98-99%, och att de 10 platser som reserverats för korttidsboenden 
upptas i några fall av personer som är i behov av fast boende.
7.3.2 Det finns enligt utredningen 108 seniorbostäder, varav alla inte är uthyrda.  Var dessa 
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bostäder är placerade borde nog angivas samt även ges mer offentlighet. Vi tror att dessa 
bostäder är uthyrda, men kanske inte till personer som borde fått denna boendeform.
Gällande antalet äldre som kan beräknas ha behov av plats på särskilt boende, så anser vi att 
3,8% av den ökande befolkningen över 65 år, motsvarar en utökning av antalet platser på 
särskilt boende till 173 från 123, en ökning på 40%. (2019: 3.250 över 65 år, 2040: 4.500 över 
65 år, dvs en ökning på 40%) Det börjar bli sent att utreda detta nu, och denna utveckling har 
vi påpekat för Omsorgsnämnden vid ett flertal tillfällen på KPR-möten. Bristen på platser 
inom särskilda boenden kommer att uppstå inom en relativ kort tid, ca 2025, då ökningen till 
dess motsvarar ca hälften av ökningen för 2040, 17%, vilket motsvarar 21 nya behov av 
platser på särskilt boende. Inom Halmstad Kommun har det utförts en utredning om 
Plusbostäder. Denna utredning ger vid handen att det under de kommande 5 åren skall byggas 
250 plusbostäder per år, totalt 1.250 stycken. I denna utredning har seniororganisationerna 
varit högst involverade. Utredningen har tillställts omsorgskontoret under december då den 
offentliggjorts. 
 
Sidan 36. Förutsättningar för bostadsbyggande
Vi önskar att då bostadsbyggnation planeras, det ges möjlighet att utöver ordinarie bostäder, 
även skall inrymmas plats för besökslägenheter. Borde vara ett önskemål/krav då byggherrar 
godkänns. Detta då vi äldre till stor del idag är bosatta i stora hus med möjlighet att ta emot 
barn med barnbarn, vilket inte blir lätt då man flyttar till mindre lägenheter, 2-3-4 rum.

PRO Rydöbruk; Hyltebruk

SPF Seniorerna  Långaryd/Landeryd; Drängsered; Unnaryd-Jälluntofta

Handlingar i ärendet
 Ordförandebeslut Remiss bostadsförsörjningsprogram rådgivande organ
 Förslag bostadsförsörjningsprogram  2019-12-05

Beslutet skickas till 
Kommunledningskontoret
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§6

Övriga ärenden 2020 
(2020 ON0004)

Pensionärsföreningarna frågar om vad DUA-projektet innebär. Kontoret svarar på frågan.
--------------------------------------------

Pensionärsföreningarna ställer frågan om hur det fungerar med samordningsenheten. Kontoret 
svarar på frågan.
---------------------------------------------

Pensionärsföreningarna ställer frågan om bostäderna som ska byggas i Torup ska anpassas till 
50+. Frågan får ställas till byggherrarna.

10 / 10


	Första sidan
	ÄRENDELISTA
	§1Godkännande av ärendelista och val av justerare
	§2Protokoll från föregående möte (KPR)
	§3Information 2020
	§4Uppföljning och redovisning ekonomi/kvalitet 2019 - bokslut
	§5Remiss Bostadsförsörjningsprogram
	§6Övriga ärenden 2020

